
Ouderraad vergadering 17/04/23 
 
Aanwezig:  
Floris Hombroux, Geert De Volder, Karen De Clercq, Caroline Snijders, Jan Barthels, Toon 
Reynders 
  
 
Mobiliteit: 
 
Parkerend verkeer op straat is een gevaarlijke situatie.  De politie is op de hoogte. 
 
Ondertussen kreeg de Ouderraad over de parking volgende update:  
Apcoa is klaar met alles, maar er is voorlopig geen akkoord met de stad. Tijdens de 
gemeenteraad zou dit aangekaart worden en zou er een eindbeslissing volgen zodat de parking 
na de paasvakantie zou kunnen open gaan. Er is een beslissing genomen, maar we wachten 
nog op de communicatie hierover. 
 
We zullen ook de vraag naar verkeersveiligheid en het circulatieplan ook stellen aan de 
politie. (Floris / Toon) 
 
Ouderparticipatie: 
 
De Immacrun wordt wegens omstandigheden uitgesteld naar 3 of 4 juni, dit in combinatie met 
de EHBO dag. 
Het overleg hieromtrent met de directie gaat door op woensdag 19/4. 
Er volgt zo snel mogelijk communicatie enerzijds dat het evenement niet doorgaat op de 
originele datum en anderzijds verplaatst wordt naar een latere datum.  
Aan deze communicatie zal ook meteen het inschrijvingsformulier toegevoegd worden. 
Daarnaast worden de gemachtigde opzichters, EHBO en lopers zo snel mogelijk op de hoogte 
gebracht van de nieuwe datum. 
 
Voor de EHBO dag controleert Esther of de nodige diensten aanwezig kunnen zijn.  
Begin mei moet de uitnodiging en inschrijving doorgestuurd worden.  
Per sessie zullen er telkens 10 ouders met hun kind meedoen. 
Er is reeds afgesproken dat de turnzaal mag hiervoor gebruikt worden. 
 
IT 
 
We updaten de homepagina: We kijken of het mogelijk is om de banner van Trooper erop te 
laten verschijnen. 
Bij definitiever bevestiging kan ook de datum van de Immacrun gewijzigd worden. 
 
Marlène, Toon en Geert zitten nog verder samen om de website af te werken. 
Team communicatie zal de website dan verder beheren, maar zal niet altijd alles gaan 
ontwikkelen. Daaromtrent worden duidelijke afspraken gemaakt. 
 
Doelstelling: 1 september 2023 
 
  



Trooper 
 
De flyer werd verdeeld. Trooper verder onder de aandacht brengen is zeker nog nodig. 
 
Geert contacteert Frederik en overlegt de mogelijkheden. 
 
Fruit 
 
Met appreciatie van de directie wordt het fruit op donderdag nog verder aangeboden. 
Frederik heeft de bestelling geplaatst.  
Het afhalen van het fruit kan onder de verschillende leden van de ouderraad verdeeld 
worden.   
 
Geert vraagt nog na voor hoeveel weken we dit met de ouderraad doen. 
 
Verkiezingen 
 
Om de 2 jaar moeten er verkiezingen gebeuren.  Er zijn 4 vacatures (M/V/X) : Voorzitter, 
penningmeester, secretaris en materiaalbeheerder. 
 
Er is voorlopig 1 kandidatuur binnen. Voor 3 vacatures zoeken we nog een plaatsvervanger. 
 
Creatieve werkgroep 
 
We starten met het jaarboek voor het 6de leerjaar. 
Caroline communiceert met de leerkrachten om alles af te spreken. 
 
Overnachting van het 4de leerjaar 
 
Geert vraagt aan meester Jan wat de ouderraad kan betekenen. 
 
Activiteiten volgend schooljaar 
 
Hieronder een overzicht van (mogelijke) activiteiten voor het schooljaar 2023-2024. 
Volgende vergadering hakken we de knoop door tot een finale planning.  
 
Dag van de leerkracht: donderdag 5/10 
Wafeltjesverkoop: bestelling vanaf begin oktober - deadline 27/10 - levering rond 14/11 
Soep voor de kerstvakantie: vrijdag 22/12 
?? Spaghetti avond: 3 of 4 februari ?? (Rekening houden met het Valentijns ontbijt) 
?? Pannenkoeken: 3 of 4 februari ?? 
Immacrun in combinatie met familiedag: 1 of 2 juni 
 
Tekenfund? 
 
Koffiemomenten:  
vrijdag 1/09 
Maandag 6/11 
Maandag 8/01 
Maandag 19/02 



Maandag 15/04 
 
Engagement van de ouderraad (toog): Lichtjeswandeling, Schoolfeest, … 
EHBO: we evalueren het evenement na dit jaar en organiseren het eventueel opnieuw in het 
schooljaar 2024-2025. 
 
Werving van nieuwe leden: 
 
Het blijft belangrijk om nieuwe leden aan te werven dus daarom starten we vanaf volgend 
schooljaar graag terug met de voorstelling van de ouderraad tijdens het infomoment in de 
kleuterklassen. 
 
Varia 
 
Bij de verkoop van de hotdogs was er geen vegetarische optie. We willen er over het 
algemeen graag de aandacht op blijven vestigen dat een vegetarisch aanbod zeker een 
meerwaarde zou betekenen. 
 


